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Pan 

Robert Umiński 

Radny Rady Miasta Ciechanów 

 

 

W odpowiedzi na Pana interpelację, uprzejmie informuję, że budowa kładki 

umożliwiającej połączenie dwóch odcinków ulicy Zygmunta Krasińskiego, wymaga podjęcia 

kompleksowych działań uwzgledniających również przebudowę ulicy.  

Realizacja wskazanego powyżej zakresu prac, wymaga w pierwszej kolejności 

opracowania dokumentacji projektowej, w tym uzyskania niezbędnych decyzji 

administracyjnych, a następnie przebudowy ulicy.  Obecnie miasto zobligowane jest do 

opracowania dokumentacji technicznych dla siedmiu ulic, które zostały zgłoszone i wybrane 

przez mieszkańców w głosowaniu w ramach Ciechanowskiego Budżetu Obywatelskiego. 

Jednocześnie nadmieniam, że zadanie dotyczące przebudowy ulicy Krasińskiego 

znajduje się na liście zadań inwestycyjnych przewidzianych do realizacji w kolejnych latach. 

W ramach zadania zostanie uwzględniona budowa kładki pieszo-rowerowej umożliwiającej 

bezpieczne przemieszczanie się mieszkańców.  

 

                                                                                      
                                                                                       Z up. PREZYDENTA MIASTA 

                                                                                         /-/ Iwona Kowalczuk 
                                                                                                  ZASTĘPCA  PREZYDENTA  MIASTA 
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